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Närvarande:
Ordförande
Vice ordförande

ledamot Thomas Sessler, SPF
ledamot Eddie Bervelin, PRO
ledamot Evy Möller, SPF
ledamot Carin Due Bergman, SPF
ledamot Rune Jonsson, PRO
ersättare Ulla-Britt Fogelström, SPF
ersättare Lena Lindmark, SPF
ersättare Åke Stöckel, SPF
ersättare Ulf Nilsson, PRO

Avdelningschef Margareta Ericson, äldre och funktionsnedsättning samt
psykisk ohälsa, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Sekreterare: Peter Persson, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Gäst: Hanna Svensson, Serviceförvaltningen, projektledare

Tidpunkt:
Onsdag 23 februari 2022, kl. 10:30-12:30
Plats:
Frida Konferensen i Spånga Center, Stormbyvägen 2-4, Spånga

Justeras:
Datum:

Spånga-Tensta SDF
Avdelningen för äldre och funktionsnedsättning
samt psykisk ohälsa

Fagerstagatan 15
16304 Spånga
stockholm.se
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§ 1. Mötets öppnande.
Thomas förklarade mötet öppnat och hälsade ledamöterna
välkomna.

§2. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare.
Till justerare av dagens protokoll utsågs Thomas Sessler och Eddie
Bervelin.

§4. Godkännande av föregående protokoll. Balanslista
uppdateras
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
Balanslistan uppdaterades.

§5. Information från stadsdelsförvaltningen.
Margareta Ericson, avdelningschef berättar att det finns 2
föreslagna tider för träffmed stadsdelsnämndens gruppledare fredag
den 25/3 kl. 09:30-11 :00 och torsdag den 5/5 kl. 17:00-18:30. Vi
återkommer med besked när datum och plats fastställts. Margareta
berättar även kort om statsbidrag som utförare inom äldreomsorgen
kan söka via Äldreförvaltningen. Lokalerna på Elinsborgsbacken 9
kommer att omvandlas till seniorbostäder. Micasa Fastigheter AB
äger och förvaltar Stockholms stads omsorgsfastigheter. För att få
en seniorbostad hos Micasa krävs att personer mellan 65-85 år har
intyg från vårdgivare eller biståndsbedömare, intyget ska styrka att
personen bor otillgängligt eller känner ensamhet och oro, personer
som fyllt 85 år behöver inget intyg, personen ska vara folkbokförd i
Stockholm stad och stå i Bostadsförmedlingens kö. Kötid i
bostadskön gäller inte. Margareta berättar om Färdplan för
äldreomsorgens utveckling som är ett förslag som tagits fram av
Stadsledningskontoret tillsammans med Äldreförvaltningen,
förslaget har remitterats till Spånga-Tensta stadsdelsnämnd för
yttrande. Färdplanen ska ses som ett ramverk för pågående och
kommande utvecklingsarbete inom verksamhetsområdet,
utvecklingsarbetet ska vara strukturerat, långsiktigt och bedrivas i
hela staden, verksamheten ska ha ett tydligt uppdrag oavsett
driftform eller regi. Förvaltningen ställer sig bakom en färdplan för
det strategiska utvecklingsarbetet inom äldreomsorgen.
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§6. Anmälan om inkomna skrivelser och nämndärenden.
Ärenden som kommer upp på mars nämnd är:

•
•

•
•
•
•

Remiss - Motion om utveckling av Järva
Revisionsrapport nr 8/2021 - Placeringar av barn och
ungdomar på HVB
Remiss - Reviderad framkomlighetsstrategi
Protokoll för brottsförebyggande rådet 2022
Protokoll för näringslivsrådet 2022
Protokoll för funktionshinderrådet 2022

• Protokoll för pensionärsrådet 2022
• Månadsrapport Ekonomi 2022
• Anmälan av tjänstemannabeslut fattade på delegation 2022
• Återrapportering av Ideburet offentligt partnerskap -

Somaliska föräldrar och modersmålsföreningen 2021
• Remiss - Motion om att starta ett fritidshjälpmedelbibliotek

för en jämlik fritid
• Skrivelse om handlingsplanen för förbättrad arbetssituation

för förskollärare och barnskötare
• Svar på Medborgarförslag gällande hinderbana vid

Småbrukarvägen i Sundby
• Redovisning av ej verkställda beslut kvartal 4 2021
• Boendeplan 2022-2032, bostad med särskild service SoL

och LSS avseende region Västerort
• Medborgarförslag gällande belysning vid Bifrostparken
• Remiss - En skärpt syn på brott mot journalister och utövare

av vissa samhällsnyttiga funktioner (SOU 2022:2)

§7. Gäst.
Hanna Svensson, projektledare på Serviceförvaltningen berättar att
hon har i uppdrag att vara projektledare för flytten till Spånga
Tensta stadsdelsförvaltnings nya förvaltningskontor på
Elinsborgsbacken 3. Lokalerna på fastigheten Stranninge 1 som
förvaltningen ska hyra ägs av Micasa fastigheter i Stockholm AB
och byggdes 1970. Fastigheten totalrenoveras nu och anpassas efter
stadsdelsförvaltningens behov med arbetsplatser, mötesrum,
besöksrum och reception. Entreprenören Betonmast har anlitats för
uppdraget. Inflyttning beräknas ske under hösten 2022. Hanna
berättar att lokalerna uppfyller Boverkets och Arbetsmiljöverkets
krav på tillgänglighet, det kommer finnas plats för taxi och
färdtjänst utanför entren. Nämndsalen kommer att vara delbar och
det kommer finnas fast hörslinga plus mobil hörslinga, lokalerna
kommer att vara inreda med heltäckningsmattor för att vara lätt
städade samt förbättrad akustik, alla dörrar, trösklar och skyltar för
orientering i lokalerna ses över utifrån tillgänglighets perspektiv.
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§8. Övriga frågor.
Inga övriga frågor

§9. Nästa möte och mötets avslutning.
Onsdag 16 mars för pensionärsrådet, kl. 10:00-12:00.

Ordförande Thomas Sessler tackade deltagarna och förklarade
mötet avslutat.

Vid protokollet

~~ -~~'---
Peter Persson
Sekreterare
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